
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXIV/2023 

Sesja zwyczajna Rady Miasta Radymna w dniu 29 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 29 września 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  

Pani Zofia Kawałek – Sekretarz Miasta Radymna,  

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LXIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych. 

Nieobecna była Radna, Pani Małgorzata Kalin.  

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 



 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad. 

Na wniosek Pana Burmistrza dokonano następujących zmian w  Porządku obrad: 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana Porządku obrad polegająca na dopisaniu punktu 3a w brzmieniu: „3a. Podjęcie 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Września 

1939 r. w Radymnie  z siedzibą przy ul. Adama Mickiewicza 4 w Radymnie  poprzez 

przeniesienie jej siedziby do budynku przy ul. Lwowskiej 20 F w Radymnie i utworzenie 

dodatkowej lokalizacji miejsca prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  i 

opiekuńczych w budynku przy ul. Lwowskiej 20 A w Radymnie - projektu 53/LXIV.”  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 

Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kalin 

 

Nie było więcej zgłoszeń zmian w Porządku obrad wobec czego Pan Przewodniczący 

odczytał Porządek obrad po dokonanych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

52/LXIV. 

3a. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 

Września 1939 r. w Radymnie  z siedzibą przy ul. Adama Mickiewicza 4 w Radymnie  poprzez 

przeniesienie jej siedziby do budynku przy ul. Lwowskiej 20 F w Radymnie i utworzenie 

dodatkowej lokalizacji miejsca prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych   

i opiekuńczych w budynku przy ul. Lwowskiej 20 A w Radymnie - projekt 53/LXIV. 

4. Analiza stanu dróg miejskich z uwzględnieniem planu finansowania utrzymania zimowego 

dróg. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji w latach 2021-2022 "Gminnego programu opieki nad zabytkami 

dla Miasta Radymna na lata 2020-2023". 

7. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

8. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zapytania. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

Nikt więcej nie zgłosił wniosku o zmianę w Porządku obrad. 



O godz. 8:08 Pan Przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

O godz. 8:12 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad było 14 Radnych. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – 

projekt 52/LXIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

52/LXIV. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 

Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kalin 

 

 

3a. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Bohaterów Września 1939 r. w Radymnie z siedzibą przy ul. Adama Mickiewicza 4  

w Radymnie poprzez przeniesienie jej siedziby do budynku przy ul. Lwowskiej 20F  

w Radymnie i utworzenie dodatkowej lokalizacji miejsca prowadzenia zajęć 

dydaktycznych wychowawczych i opiekuńczych w budynku przy ul. Lwowskiej 20A  

w Radymnie – projekt 53/LXIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 

Września 1939 r. w Radymnie z siedzibą przy ul. Adama Mickiewicza 4 w Radymnie poprzez 

przeniesienie jej siedziby do budynku przy ul. Lwowskiej 20F w Radymnie i utworzenie 

dodatkowej lokalizacji miejsca prowadzenia zajęć dydaktycznych wychowawczych  

i opiekuńczych w budynku przy ul. Lwowskiej 20A w Radymnie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 

Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Kalin 

 

4. Analiza stanu dróg miejskich z uwzględnieniem planu finansowania utrzymania 

zimowego dróg. 

Pan Marek Sobolewski -  Kierownik ZGK w Radymnie, przedstawił informację nt. utrzymania 

dróg podając zakres prac, zasoby sprzętowe i ludzkie, koszty utrzymania dróg oraz trudności 

napotykane podczas realizacji tego zadania.  

Pan Marek Sobolewski oraz Pan Burmistrz odpowiadali na pytania zadawane przez Radnych: 

Pana Janusza Sobejko i  Pana Marka Jackowskiego. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 

m. in. o: 

- otwarciu ofert na przebudowę ul. Sobieskiego i Słowackiego, 

- stanie zaawansowania prac przy przebudowie dróg na terenie miasta, 

- pracach remontowych przy rewitalizacji Koszar, 

- przekazaniu placu budowy wykonawcy remontu ul Sienkiewicza i Plażowej, 

- zakończeniu przebudowy instalacji elektrycznej w budynku Przedszkola Samorządowego, 

- zabezpieczeniu ściany szczytowej kamienicy przy ul. Rynek 13, 

- pracach na placu zabaw na ul. Kolejowej, 

- głosowaniu na Budżet Obywatelski na rok 2024, 

- wykonaniu dokumentacji na przebudowę SUW przy ul. Kolejowej i złożeniu wniosku  

o dofinansowanie w tym zakresie, 

- pracach przy opracowywaniu dokumentacji na brakujące odcinki kanalizacji na ul. Złota 

Góra, 

- czytaniu dzieł Jana Zachariasiewicza,  

- konferencji naukowej dot. Jana Zachariasiewicza, 

- udziału w uroczystościach związanych z beatyfikacji rodziny Ulmów. 



Odbyła się dyskusja nt. złożonej informacji, podczas której Pan Burmistrz odpowiadał na 

pytania Radnych: Pani Justyny Żelak, Pana Tomasza Andrejko i Pana Zygmunta Uszakiewicza. 

6. Sprawozdanie z realizacji w latach 2021-2022 "Gminnego programu opieki nad 

zabytkami dla Miasta Radymna na lata 2020-2023". 
 

Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdanie. 

Podczas dyskusji Pan Burmistrz odpowiadał na pytania Pana Marka Jackowskiego. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zaproponował utworzenie Izby Pamięci Zasłużonych dla Miasta 

Radymna, na co Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że ten temat należy podnieść  

w odpowiednim punkcie Porządku obrad. 

7. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

8. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski 

zgłaszane przez Radnych podczas wcześniejszych posiedzeń Sesji i Komisji. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz złożył wniosek o utworzenie Izby Pamięci Zasłużonych 

Mieszkańców i Weteranów dla Miasta Radymna. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zaproponował uhonorowanie księdza Tomasza Włazowskiego 

przedstawiając krótko Jego zasługi dla Radymna. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz złożył wniosek o odnowienie grobowca księdza Tomasza 

Włazowskiego na Cmentarzu Starym w Radymnie. 

Pan Tomasz Zieliński złożył wniosek o poprawę oświetlenia ul. Batorego. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz złożył wniosek o odpowiednie oznakowanie wyjazdu z parkingu 

przy Cmentarzu Starym ponieważ przy linii ciągłej kierowcy skręcają w lewo wbrew 

przepisom. 

Pan Tomasz Zieliński złożył wniosek o zabezpieczenie włazu na dach w kamienicy narożnej 

przy ul. Lwowskiej 6 naprzeciwko wylotu ul. Gruszki/Zachariasiewicza. 

10. Zapytania. 

Nikt nie składał zapytań. 

11. Zakończenie obrad sesji.  



O godz. 09:05 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXIV sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

 

    Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

      Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

………………………………. 


